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Zápis schůze představenstva ze dne 16.02.2021 

 

  

Místo: MS Teams   

Zapisuje: Michaela Javanská   

Přítomni: Lukáš Novotný (P) HP  

 Michaela Javanská (M)   

 Jan Picka (SS) HP  

 Karel Čtvrtečka (SN) HP  

 Ondřej Cakl (SP) HP  

 Vítek Zapletal (SBC) HP  

 Mário Alexy (SBD) HP  

 Jan Čeřovský (SBE) HP  

 Štěpán Tichý (ZSBF) HP  

 Kateřina Štouračová (ZSP)   

 Pavel Píchal (host)   

 Ondřej Kubíček (host)   

 Vojtěch Halamka (VKS)   

 Katarína Gedrová (host)   

 Jan Ošťádal (host)   

 David Puchoň (ZSBD)   

 Jiří Pospíšilík (ZSN)   

 Matěj Rzehulka (host)   

 Nela Kliměšová (host)   
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20:07 Předseda zahajuje schůzi. 

 Kolečko 

1. SS 

Od minulé schůze se nic neudělalo. Dolaďují se mouchy na inventarizačním systému.  

20:10 Přichází Jiří Pospíšilík. Počet lidí s hlasovacím právem: 8. 

2. SN 

Nic nového. 

3. ZSP 

Přišly kolejní stany. 

4. SBC 

Byl napsán mail ohledně netopícího topení v koupelnách na 5. patře paní Makulové, už funguje. 

5. SBD 

Nic nového. 

6. SBE 

Nic nového.  

7. ZSBF 

Byla objevena potopa na bloku, ale vyřešeno. Problémy s wifi, ale už řeší SN. 

8. Pod-O-Lab 

Průsak z výměníku a mokro v místnosti. Vyřešeno.  

9. VKS 

Pokračuje rekonstrukce, je nakreslené nové logo mezi okny. Dnes dorazila nová pípa. 

10. P 

Sešli se se 2 zájemci o hudebnu. Pobavili se o tom, co je tam jak potřeba. Nyní mají za úkol sepsat 

do 14 dnů, co by v hudebně rádi inovovali. Potom se domluvíme, co zařadíme do rozpočtu. 

4Kč fond nebyl paní Makulovou úplně schválen. Domluvilo se, že uděláme pár testovacích míst, 

kde bychom zjistili, jak se budou ubytovaní chovat ke kuchyňkám a podle toho se potom projekt 

plotýnky rozšíří do dalších míst.  
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Byl nakreslený kosočtverec, pravděpodobně barvou na asfalt na buzerplace. Data byla předána 

SBB a paní Makulová vytahá záznamy z kamer.  

20:17 Přichází Ondřej Cakl a Matěj Rzehulka. Počet lidí s hlasovacím právem: 8. 

 Schválení zápisu ze schůze konané 11.2.2021 

Usnesení č. 1:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 

11.02.2021 zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 14.02.2021 

16:40. 

∑: 8 ; +: 7 ; -: 0 ; ±: 1 Usnesení bylo přijato. 

 Kolejní kola a kolárna 

Tato schůze byla celá svolána kvůli rozhovoru s Jiřím Pospíšilíkem, protože se nedohodli o tom, jak 

se má s koly jednat. Chtěl by mít odhlasované představenstvem, že věci (hlavně kola) by se měly 

všechny přesunout pryč ze serverovny. Kolejní kola se budou přesouvat do kolárny a soukromá 

kola by se přesunula kamkoliv jinam kromě současné serverovny.  

Stav serverovny v současné chvíli je následující:  

 

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
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ZSBF říká, že jemu jako zástupci i Michalovi jako správci kola v serverovně vadí a překáží, protože 

se s nimi musí manipulovat ve chvíli, kdy je něco potřeba řešit v serverovně.  

P uvádí, že kola na fotkách jsou 3 kolejní a zbytek je soukromý. Celá místnost, která je větší než 

ostatní serverovny se bude vyklízet a bude se využívat jako sklad pro síťové věci, které nemusí být 

ve skladu na C. Vedení bloku F souhlasí s využitím serverovny pro síťové potřeby.  

Jiří P. má dva hlavní problémy s kolárnou v současné chvíli. Prvním je samostatný provozní řád 

kolárny, který podle něj není vhodně nastavený. Druhý je soupis majetku, co se týče stojanů, 

montážních sad a podobně. V současnosti se to tam ani nevejde. Možné řešení by bylo, aby se 

zkopírovaly klíče od mříže venkovní pro všechny, kdo kola využívají pravidelně a další dveře by byly 

na karťák nebo podobný systém. Další věc je, jestli by se našel někdo, kdo by měl zájem mít kolárnu 

pod sebou na starosti. Jiří by rád v tomto týdnu napsal jaký je současný stav, který bychom potom 

připomínkovali a domluvili bychom se na dalším postupu řešení. Jiří by se rád vyvaroval osobnímu 

předávání kolejních kol. P namítá, že minule to ztroskotalo na smlouvě, která nebyla, a proto tehdy 

navrhovaná ekonomická činnost neprošla schválením parlamentu. Jiří namítá, že on by kola 

půjčoval bez poplatku, a proto by nemusela být ekonomická činnost. 

VKS namítá, že když se bude kolo půjčovat bez kontaktu, tak těžko určíme, jestli kolo bylo vráceno 

poškozené, nebo už si ho člověk půjčil poškozené. P říká, že by se to dalo řešit stylem, že pokud 

najdeš závadu při převzetí a nahlásíš ji okamžitě, tak to bude ok, pokud ji nenahlásí a závadu potom 

najdeme, tak bude řešení závady na posledním člověkem, který si kolo vypůjčil. VKS reaguje, že by 

si potom kolo možná ani nepůjčil, protože pokud by přehlédl nějakou závadu, tak by potom mohl 

nést následky.  

Jiří by si představoval, že bychom nabízeli lepší nabídky, než klasické půjčovny kol, aby to bylo pro 

členy klubu atraktivnější. Také se ohrazuje, že v serverovně jsou kola za cca čtvrt milionu. Z toho 

kolejní kola tvoří cca 60 tisíc Kč. P namítá, že osobní kola bohužel nejsou problémem klubu. Jiří se 

na to ohrazuje, že by to problémem být bylo, protože jsou to kola dlouholetých členů klubu. 

ZSBF namítá, že Jiří řeší problém kolárny, ale neřeší problém, že jsou kola uskladněná 

v serverovně. Jiří tvrdí, že nechce, aby kola dlouhodobě zůstávala v serverovně (přitom tam už 

dlouhodobě uskladněná jsou, minimálně 3 roky). Tvrdí, že se musí vyřešit problém s nefunkční 

kolárnou a potom se může řešit problém kol v serverovně. To platí v případě kolejních kol, nikoliv 

v případě soukromých kol.  

SS souhlasí s Jiřím, že podle využitelnosti kolárny není v současnosti úplně využitelná. Problémem 

jsou nejen kamery, které jsou v současnosti v řešení. Jakmile budou vyřešené kamery, tak bude 

větší bezpečnost v místnosti. Co se karťáku týče, tak buďto by se to dalo napojit na současný 

systém, který by se ale měl v dohledné době řešit. Jiřímu by se líbilo bluetooth řešení dveří. Systém 

závisí také na SN, který chce sjednotit systém na Podolí. SN reaguje, že v současnosti je kvalitní 

kartový systém mimo naše finanční možnosti, pokud by se našlo jiné funkční řešení, tak by to bylo 

také řešení. Jiří se nebrání konzultaci se SS a SN ohledně alternativních řešení.  

Pavel Píchal navrhuje, že kola by se mohla fotit z několika úhlů a mít tak důkaz, že kolo daný člen 

vrátil v pořádku. SBD se ohrazuje, že neznalci mohou fotit ze špatných (neprokazatelných) úhlů a 

vady se nedají poznat na první pohled, což by mohlo být problém.  
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SN navrhuje ozkoušet nový bluetooth systém na kolárně. Problém je, jak přestěhovat kola ze 

serverovny, kde překáží. Řešením by mohlo být kolejní kola přesunout do skladu na bloku C, kde 

by nepřekážely. Co se soukromých kol týče, to by se muselo ještě dořešit.  

P – je potřeba kolárnu dostat do schopného stavu, což trochu i závisí na správci kolárny. Jiří P. 

namítá, že správce kolárny by neměl být správce kolejních kol, protože současný správce kolárny 

nemá čas na půjčování kolejních kol. S rekonstrukcí kolárny souhlasí.  

SS souhlasí s přesunem kolejních kol ze serverovny tam, kde nebudou překážet. Soukromá kola 

by se přesunula ve chvíli, kdy je bude logicky kam přesunout, protože bychom asi nechtěli řešit 

ztrátu takto drahých kol.  

SBC částečně souhlasí s vylepšením vstupu do kolárny, protože současný systém není úplně 

vhodný.  

Jiří P. by rád navázal půjčování kol na základní členství a ideálně asi i kolárnu. Sepíše nějaký návrh 

provozního řádu a ten se bude potom diskutovat.  

P souhlasí, že by se ta služba měla navázat na základní členství.  

ZSBF souhlasí s Jiřím P., abychom nešťourali do pravidel, za jakých je možné si kolo půjčit, 

abychom neodradili lidi od půjčování kol obecně.  

M navrhuje, že kdyby se představenstvo rozhodlo, že nechce kolárnu spojovat se základním 

členstvím a řešilo by se stejně jako nyní seznamem na vrátnici, tak pokud by nevyšly plotýnky z 4Kč 

fondu, tak by se dala rekonstrukce kolárny mohla vzít ze 4Kč fondu.  

20:17 P přerušuje schůzi do 20:25 kvůli krátké provozní přestávce.  

20:25 P obnovuje schůzi.  

20:25 Připojil se Ondřej Barda. Počet lidí s hlasovacím právem: 8. 

Ondřej B. by se rád informoval na řešení kolárny, které jsme řešili. P jej informuje. Kolárna je podle 

Ondřeje v takovém stavu, že ji v současnosti využívá minimum lidí. Vzhledem k situaci ji teď navíc 

asi nepoužívá vůbec. Jinak shrnuje to, co Jiří navrhoval na začátku. Dále řeší současné 

technologické možnosti v kolárně, jak se tam dají kola zabezpečovat. Co se týče nějaké skříně 

v kolárně, tak by asi chtělo pořídit větší skříň, aby se tam vešly i nové nástroje a nové nářadí. Podle 

správce kolárny je nářadí v celkem dobrém stavu a je ho tam celkem dost. Chybí tam jen nějaké 

specifické nástroje, které jsou potřeba k ojedinělým opravám. P navrhuje, jestli by se skříň z kolárny 

nedala pryč třeba do Labu, aby se uvolnil v kolárně prostor. Jiří P. by specifické nástroje, které se 

týkají kolárny, nechal v kolárně. Nástroje samy o sobě nezabírají tolik místa. Ondřej souhlasí s tím, 

aby nářadí z kolárny zůstalo v kolárně. SN souhlasí, sama skříň je nyní umístěna tak, že tam 

nezabírá prostor, který by se dal využít pro kola. Navíc dodává, že se dá sehnat různý kladkový 

systém, jak ukládat kola i u stropu a získat tím víc prostoru. Ondřej si nemyslí, že je problém kolárny 

v malé kapacitě, problémem podle něj je, že si tam lidé uloží kolo, které používají minimálně a jen 

tam zabírají místo. Myslí si, že tento problém by vyřešila možnost půjčit si kolejní kola.  

Ondřej navrhuje, aby vrátní měli tabulku se seznamem lidí, kteří mohou do kolárny, na internetu 

v online tabulce. P se obává zdatnosti vrátných. 
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SS se obává, že pokud budou mít uživatelé kolárny svůj klíč od mříže a elektronickou bluetooth 

klíčenku, tak to postrádá smysl. Jiří P. reaguje, že mříž by sloužila primárně jako bezpečnostní prvek 

a dveře s bluetooth čtečkou jako evidenční prvek pro náš přehled. Navrhuje řešení rozdat několik 

málo klíčů lidem, kteří by užívali kolárnu často. Lidé, kteří by šli do kolárny jednou za půl roku, by si 

klíče půjčovali na vrátnici.  

SN navrhuje, zjištění, kolik by stálo rozšíření zabezpečovacího systému, který máme v serverovně 

na bloku A. Mělo by být spárováno se vstupem.  

P prosí Jiřího P., aby sepsal majetek, který souvisí s koly. Potom by se navrhlo, jak zrekonstruovat 

danou místnost a jak postupovat dále s jejím využíváním.  

Usnesení č. 2:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje přemístění klubových kol 

včetně příslušenství ze serverovny na bloku F do skladu na bloku C.  

∑: 8 ; +: 8 ; -: 0 ; ±: 0 Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 3:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje ponechání sportovního 

soukromého vybavení v serverovně bloku F do doby zrekonstruování kolárny na 

bloku F.  

Usnesení č. 4:  ∑: 8 ; +: 6 ; -: 2 ; ±: 0 Usnesení bylo přijato. 

 Hlasování o navržených členech na VIP 

členství 

21:50 přichází Nela Klimešová. Počet lidí s hlasovacím právem 8.  

ZSP obhajuje VIP členství pro Karla Čtvrtečku a pro Lukáše Novotného. M obhajuje VIP členství 

pro Jana Picku.  

Jiří P. namítá, že VIP se dříve dávalo při skončení mandátů jako symbolika za provedenou práci. 

Nenamítá nic proti udělení VIP, akorát by ho možná udělil až klukům ukončí mandát.  

Představenstvo se dohodlo, že bude hlasovat veřejně o osobách, kterým se případně bude udělovat 

VIP členství.  

22:12 Odchází Ondřej Barda. Počet lidí s hlasovacím právem 8.  

Usnesení č. 5:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee uděluje VIP členství Karlovi Čtvrtečkovi 

(ID 7599). 

∑: 8 ; +: 7 ; -: 0 ; ±: 1 Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 6:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee uděluje VIP členství Lukášovi 

Novotnému (ID 6726). 

∑: 8 ; +: 7 ; -: 0 ; ±: 1 Usnesení bylo přijato. 

  



Kolejní klub Pod-O-Lee 
 

 

 
Stránka 8 z 8 

Zápis schůze představenstva ze dne 16.02.2021 

Usnesení č. 7:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee uděluje VIP členství Janu Pickovi (ID 

7108). 

∑: 8 ; +: 7 ; -: 0 ; ±: 1 Usnesení bylo přijato.  

Noví VIP členové děkují za navržení a za udělení VIP členství. 

 Ostatní  

Nikdo nic nemá.  

22:17 Předseda ukončuje schůzi. 

 


